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                               P R O T O K Ó Ł     Nr  XXXIX/17 

                   z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                  z dnia 28 sierpnia 2017 r. 

 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Zygmunt 

Dworzański. 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 23 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Pan Jarosław Zygmunt Dworzański powitał wszystkich zebranych i otworzył 

obrady XXXIX Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 W proponowanym porządku obrad dokonano następujących zmian: 

- wprowadzono punkt 2 a: Złożenie ślubowania przez Pana Karola Tylendę, który 

uzyskał mandat radnego (głosowanie jawne – 24 głosy za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się); 

- wprowadzono punkt 3 a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego (głosowanie jawne – 

25 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się); 

- wprowadzono punkt 4 a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy 

finansowej gminom z terenu województwa pomorskiego i kujawsko-pomorskiego 

(głosowanie jawne, 23 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się); 

- wprowadzono punkt 10 a: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu SP ZOZ Woj. Szpitalowi Zespolonemu im. J. Śniadeckiego w 

Białymstoku (głosowanie jawne – 23 glosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się); 

- wprowadzono punkt 10 b : Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. L. Rydygiera w Suwałkach 

(głosowanie jawne – 24 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się); 

- wprowadzono punkt 11 a: Przyjęcie stanowiska Sejmiku Woj. Podlaskiego w 

sprawie wzrostu wynagrodzeń ratowników medycznych i dyspozytorów medycznych 

pracujących w Woj. Stacjach Pogotowia Ratunkowego (głosowanie jawne – 23 głosy 

za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 
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 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się Radni przyjęli całość porządku obrad.  

 

Punkt 2 a – Złożenie ślubowania przez Pana Karola Tylendę, który uzyskał 

mandat radnego. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański odczytał zebranym 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Białymstoku, zgodnie z którym w skład 

Sejmiku Województwa Podlaskiego, na miejsce Pani Doroty Kędry – Ptaszyńskiej 

wstępuje Pan Karol Tylenda, który w wyborach otrzymał kolejno największą liczbę 

głosów. 

 Po odczytaniu w/w Postanowienia, Pan Karol Tylenda złożył uroczyste 

ślubowanie i tym samym objął funkcję Radnego Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXXVII i XXXVIII Sesji Sejmiku. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższych protokołów i w głosowaniu jawnym, 

przy 22 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się przyjęli je.  

 

Punkt 3 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego. 

 Projekt uchwały przedstawił zebranym Pan Henryk Gryko – Skarbnik 

Województwa. 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 

                                 U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/350/17. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na rok 2017. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się 

podjęli 

                             U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/351/17. 

 

Punkt 4 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej 

gminom z terenu województwa pomorskiego i kujawsko-pomorskiego. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Pan Jerzy Leszczyński – Marszałek 

Województwa Podlaskiego. 
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 Radni nie wnosili uwag do w/w projektu i w głosowaniu jawnym, przy 24 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/352/17. 

Po przyjęciu przez Radnych powyższej uchwały Pan Wicemarszałek Maciej Żywno 

zwrócił się z prośbą o odnotowanie w Protokole, iż jak najbardziej popiera tę 

uchwałę. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny zabudowanej nieruchomości położonej w Łomży. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła Pani Anna Sysuła – Zastępca 

Dyrektora Departamentu Mienia i Geodezji UMWP. 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                               U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/353/17. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu części powierzchni dachowej budynku 

znajdującego się na nieruchomości położonej w Białymstoku. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Sysuła. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się  

podjęli 

                              U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/354/17. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań samorządu województwa realizowanych ze środków PFRON. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 25 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się podjęli 

                            U C H W A Ł Ę     Nr  XXXIX/355/17. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Sejmiku w 

sprawie Planu Zagospodarowania Przestrzennego Woj. Podlaskiego, 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła Pani Joanna Jasiewicz – Dyrektor 

Podlaskiego Biura Planowania Przestrzennego. Wyjaśniła, iż konieczność zmiany 

uprzednio podjętej uchwały wynika z rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 
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Podlaskiego, które to rozstrzygnięcie spowodowało stan niepewności prawnej 

odnośnie obowiązywania w/w aktu normatywnego, co oznacza konieczność jej 

wyeliminowania. 

 Radni nie zabierali głosu w sprawie powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę   Nr  XXXIX/356/17. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Kardynała St. Wyszyńskiego w 

Łomży. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 

 Pan Bogusław Dębski zauważył: „Z informacji, które posiadam w sprawie 

opieki nocnej, może być ona świadczona w ograniczonym stopniu – chodzi tu o tę 

wyjazdową pomoc, gdzie nie musi być zabezpieczony dodatkowy lekarz. Trzeba tę 

kwestię dobrze przemyśleć, szczególnie w kontekście zakupów, o których wspominał 

Pan Skarbnik, podczas prezentacji swoich projektów uchwał.” 

 Pan Krzysztof Krasiński dodał: „Ja natomiast mam pytanie – do czego 

potrzebny jest transport w tej opiece, skoro porady wyjazdowe świadczy pogotowie 

ratunkowe?” 

 Pani Katarzyna Zajkowska wyjaśniła, iż nocna opieka ma za zadanie 

przyjmowanie pacjentów na miejscu – ambulatoryjnie, a część wyjazdowa to wyjazd 

lekarza, pielęgniarki, bądź ratownika do domu pacjenta w przypadkach, które nie 

wymagają przyjazdu zespołu ratownictwa medycznego, czy też tzw. karetki systemu. 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 

                               U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/357/17. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu SP Psychiatrycznemu ZOZ w Choroszczy. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 25 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/358/17. 
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Punkt 10 a – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu SP ZOZ Woj. Szpitalowi Zespolonemu im. J. Śniadeckiego w 

Białymstoku. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 26 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę    Nr   XXXIX/359/17. 

 

Punkt 10 b – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Woj. w Suwałkach. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 24 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/360/17. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do 

składów rad społecznych działających w SP ZOZ Ośrodku Rehabilitacji w 

Suwałkach i Woj. Ośrodku Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 25 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                             U C H W A Ł Ę    Nr  XXXIX/361/17. 

 

Punkt 11 a – Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie wzrostu wynagrodzeń 

ratowników medycznych i dyspozytorów medycznych pracujących w Woj. 

Stacjach Pogotowia Ratunkowego w Białymstoku, Łomży i Suwałkach. 

 Projekt powyższego stanowiska przedstawił Pan Bogdan Dyjuk – Członek 

Zarządu Województwa. 

 Pan Waldemar Kwaterski – Przewodniczący Komisji Zdrowia Sejmiku 

podkreślił, iż zarówno cała Komisja, jak i on sam utożsamiają się w pełni z 

zaprezentowaną treścią  i jednoznacznie popierają powyższe stanowisko. 

 Również Pan Cezary Cieślukowski wyraził swoje poparcie i stwierdził, iż 

podziela zaniepokojenie sytuacją przedstawioną w projekcie stanowiska.  

 Pan Bogusław Dębski natomiast zwrócił się z apelem o modyfikację w/w 

stanowiska, proponując, aby ująć problem całościowo, a nie tylko odnośnie grupy 

ratowników medycznych i dyspozytorów. 
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 Pan Bogdan Dyjuk, nawiązując do powyższej wypowiedzi zaproponował, aby 

takim właśnie całościowym ujęciem problemu zajął się Konwent Marszałków, 

ponieważ jest to olbrzymi obszar i w chwili obecnej nie ma możliwości, ani czasu, aby 

opracować stanowisko, które obejmowałoby całość problemu.  

 Ostatecznie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 17 głosach za, 1 przeciwnym i 

7 wstrzymujących się przyjęli stanowisko w niezmienionej formie.   

 

Punkt 12 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 W tej części obrad głos zabrał Pan Marszałek Jerzy Leszczyński, który 

pokrótce uzupełnił informację dostarczoną Radnym przed sesją o dane dotyczące 

podpisywania umów w ramach RPO na inwestycje drogowe, a także uruchomienia 

finansowania także innych projektów.  

 Pan Jacek Piorunek zaapelował o powrót dobrej  tradycji  zapraszania 

Radnych do uczestnictwa w zawieraniu, podpisywaniu umów w ramach RPO. 

 Następnie głos zabrał Pan Bogusław Dębski, który podkreślił: „Dotarła do mnie 

informacja, że będzie zmieniana Strategia Rozwoju Województwa i w związku z tym 

podobno zostaną wstrzymane z dniem 2 września br. wszelkie konkursy z RPO. 

Zmiana Strategii to proces długotrwały, który wymaga konsultacji i uzgodnień z 

Ministerstwem. Sprawa jest bardzo poważna. Wiele jednostek przygotowało się do 

konkursu na jesień. Stąd też mam pytanie – czy nie można przyśpieszyć chociaż 

niektórych konkursów, takich jak np. ginekologia i położnictwo? Kryteria już i tak są 

tak bardzo zaostrzone, że wiele jednostek nie otrzymało pozytywnej oceny.” 

 Do tej wypowiedzi odniósł się Pan Maciej Żywno – Wicemarszałek 

Województwa, który stwierdził: „Dziękuję bardzo za podniesienie tej kwestii, ale 

proszę o skierowanie tych uwag do Premiera Morawieckiego, ponieważ nowelizacja 

ustawy wdrożeniowej spowodowała zatrzymanie procesu, który miał przyśpieszyć i 

uprościć wdrażanie funduszy unijnych. Polecenie zatrzymania konkursów po 2 

września wynikło z polecenia Ministerstwa Rozwoju. Oczywiście czynimy starania, 

aby przyśpieszyć, co się da, ale niestety nie wszystko jest możliwe.” 

 Pan Włodzimierz Pietroczuk zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

„Chciałbym zapytać, kiedy będzie możliwe fizyczne rozpoczęcie inwestycji na drodze 

685? Czy są jakiekolwiek powody formalne opóźnienia tej inwestycji na odcinku 

pomiędzy granicą gminy Zabłudów a Nowosadami?  

Chciałbym również zapytać o drogę nr 687. Z informacji, które płyną z PZDW wynika, 

że Zarząd chce połączyć jeden pakiet inwestycyjny – drogę 687 i drogę do 

kolejowego przejścia granicznego w Siemianówce. Czy jest możliwe ogłoszenie 

przetargu?” 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański zaproponował, aby 

wypowiedź – zapytania Pana Włodzimierza Pietroczuka potraktować jako 
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interpelację i przekazać Marszałkowi Województwa. Pan Włodzimierz Pietroczuk 

wyraził zgodę na takie rozwiązanie. 

 Następnie głos zabrał Pan Leszek Dec, który zapytał o rozstrzygnięte 

konkursy na dyrektora ODN w Łomży oraz CEN w Suwałkach: „Chciałbym uzyskać 

informację, dlaczego Dyrektor CEN w Suwałkach otrzymuje dodatek funkcyjny w 

wysokości połowy tego, co Dyrektor ODN w Łomży?” 

 Pan Bogdan Dyjuk wyjaśnił: „W przypadku ODN Łomża Dyrektorem został 

dotychczasowy Dyrektor, co dało możliwość oceny jego działalności w poprzedniej 

kadencji. W przypadku CEN  w Suwałkach jest to Pani konsultant, która dopiero 

rozpocznie pracę od 1 września, stąd też trudno, aby już na początku przyznać jej 

maksymalną stawkę.” 

 

Punkt 13 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji.  

 Radni nie zabierali głosu w tej części obrad. 

 

Punkt 14 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 W kolejnej części obrad głos zabrali: 

Pan Mikołaj Janowski: „Zwracam się do Zarządu z prośbą o wsparcie bardzo 

słusznej inicjatywy Burmistrza oraz Wójta Hajnówki w sprawie wystąpienia do 

Ministra Ochrony Środowiska w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Hajnówki do 

Białowieży. Chodzi tu o wsparcie finansowe.  

Zwracamy się również z Panem Radnym Walentym Koryckim o wsparcie budowy 

wiaduktu kolejowego w Bielsku Podlaskim na drodze krajowej 19 i 66.” 

 

Pan Andrzej Koronkiewicz: „Został ogłoszony kolejny przetarg na sprzedaż Dworca 

PKS w Augustowie. Czy zostało ustalone z władzami miasta Augustów miejsce na 

zatrzymywanie się autobusów po sprzedaży tego dworca? Jeżeli zostało ustalone, to  

czy nie wywoła to chaosu w komunikacji miejskiej w Augustowie?” 

 

Pan Bogusław Dębski: „Chodzi mi o budowę – kontynuację drogi do Łap. Jest tam 

tzw. „wąskie gardło”, już na terenie miasta Białystok – rondo przy jednostce. Po 

skończonej inwestycji ruch na pewno wzrośnie. Czy plany budowy tej drogi są w 

jakikolwiek skoordynowane z władzami miasta Białystok, ponieważ należałoby 

przebudować ten węzeł komunikacyjny. Proszę o przedstawienie docelowego 

rozwiązania, chciałbym to zobaczyć. 

Druga sprawa – utrzymanie trwałości projektu e-zdrowie. W tej branży zmiany 

postępują na tyle szybko, że uważam, że należy przewidzieć w RPO środki na 

doskonalenie tego systemu. Bardzo proszę o rozważenie tego. Myślę, że tu dobrym 
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przekaźnikiem będzie Departament Zdrowia. Należałoby dokonać inwestycji w ten 

projekt.” 

 

  

Punkt 15 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 16 – Wolne wnioski, informacje. 

 W tej części obrad głos zabrał Marszałek Województwa – Pan Jerzy 

Leszczyński, który zaprosił wszystkich do udziału w Dożynkach Wojewódzko-

Diecezjalnych w Perlejewie w dniu 09.09.br., a także we Wschodnim Kongresie 

Gospodarczym przewidzianym na 27-28 września. 

 Pan Jerzy Leszczyński zaprezentował również pierwszy numer pisma 

samorządu województwa „Podlaskie Wrota” i zachęcił wszystkich Radnych do 

udziału w tworzeniu kolejnych edycji tego wydawnictwa.  

 Pan Marek Olbryś zwrócił uwagę, iż pismo to powinno więcej miejsca 

poświęcać organowi uchwałodawczemu, czyli Sejmikowi Województwa.  

 

Punkt 17 – Zamknięcie sesji. 

 Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż kolejna 

sesja Sejmiku odbędzie się dnia 25 września br., stwierdził następnie, że porządek 

obrad został wyczerpany i dziękując wszystkim za przybycie zamknął XXXIX Sesję 

Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska           Jarosław Zygmunt Dworzański 


